
DER ER PLADS TIL DE SÅRET.......

De såret soldater skal blive i forsvaret, hverken regeringen eller forsvaret skal få lov 
til at løbe fra deres ansvar, der er plads til de såret i forsvaret, hvis man kan oprette 
en CU-gruppe, hvor folk der er på cu (civil uddannelse) kan kommer ind under uden at 
opfylde nogen plads for andre i forsvaret, så er der også mulighed for, at oprette 
sådan en gruppe til de såret soldater.. 
Man har her en mulighed for at søger for at de såret kan genoptræne sig til igen 
at kunne komme ud og vise det danske flag frem som udsendte, dog ikke til 
Afghanistan eller andre missioner, men for deres egen mission, nemlig den at deltage 
i konkurrencer verden over blandt andet ved para-OL eller andre ting.. Forsvaret har 
her muligheden for at vise de ikke svigter de danske såret soldater, men derimod 
giver dem muligheden for at kunne komme ud og vise det danske flag frem, hvis 
forsvaret kiggede på muligheden for at ansætte x antal ergoterapeuter og tildele 
disse til den enhed af para-soldater der er og samt fysioterapeut og folk fra dansk 
handicap forbund, så vil Danmark inde for de næste par år være utrolig stærkt stille 
ved para-OL da de danske soldater er nogen af dem som er blevet genoptrænet 
hurtigst efter at havde mistede arme og ben, MEN det kræver at forsvaret og 
regeringen ikke forsøger at løbe fra deres ansvar og løfter. NEMLIG de løfter om at DE 
ikke ville lade nogen at de soldater der rejser ud i verden, være i stikken når de 
kommer hjem.. 
Ydre mere vil man kunne oprette en rigtig god forbindelse imellem Ergoterapeut 
osv, uddannelserne og forsvars CU-ordning og derigennem få tidligere soldater 
uddannet, til blandt andet ergoterapeuter som ville kunne hjælpe til både i 
forbindelse med deres uddannelse, men også efterfølgerne.. 
Det er klart at soldaterne selv skal ville det at komme ud til andre landet og de skal 
også ville træne for det kræver meget at blive en elite-sportsmand, men jeg har set 
hvor meget de brander for at være soldater og jeg ved at mange vil takke ja til dette 
tilbud og få lov til at være i forsvaret og stadig havde muligheden for at vise det 
danske flag frem med stolthed og ikke bare være gemt væk på et lager og lave det 
andre ikke gider.. 
der skal tilføjes at der mulighed for at komme ind i sportens verden, dog er det ikke 
på andet plan end i fritiden, i forsvaret har soldaterne lært mange ting blandt andet 
skydning osv. dette kan de stadig bruge, ja selv løb og svømning, dette ville de kunne 
træne i som en del af deres arbejde, men det kræver at Danmark og 
forsvaret begynder at kigge på de her drenge som en fremtid og ikke som et problem, 
for de kan stadig undervise osv. og udover dette træne til OL og andre konkurrencer 
rundt om i verden.
Der er i dag sendt et brev til forsvarsministeriet, HKKF samt ForsvarschefenKnud 
Bartels omhandlende dette emne..  

Ære være en soldat med Dannebrog...
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